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LonTrend龍創科技「國際經銷商管理人才菁英培育實習計畫」

一、計畫緣起

自2014年，龍創科技有限公司開始進行國際業務行銷人才菁英培育實習計畫，提供國內外大專院校學生一個提前與企業職場接軌並且能為自己未來布局的實習機會。因應業務與營運擴展需求，計畫升級為國際經銷商管理人才菁英培育實習計畫。本實習計畫發展至今成效顯著，目前計畫已有多所大學學生，例如輔仁大學、國立清華大學、國立台灣科技大學、文藻外語學院等，參與且接受外派任務。敬邀學生畢業後有志朝向國際貿易進出口管理或通路管理領域發展者能共襄盛舉。


二、計畫優勢

本計畫提供外語能力優異且對國際貿易與通路管理有興趣的在學學生，除了外語專長或本科系專長外，於在學期間即依照本實習計畫內容，循序漸進培養大數據資料管理，智慧行銷，經銷商布局與管理的第二專長。工作內容會依照實習時間與實習生掌握度狀況逐步加深加廣。實習完畢的學生除了能具有勝任國際業務行銷的能力外，若於實習後順利通過考核轉成正職，工作年資由實習日開始計算。此管道充分提供對國際貿易與通路管理工作有興趣的學生，一個在學期間邊打工邊累積自身能力與軟實力的機會，提前為自己的未來佈局。

 

三、計畫特色

※ 部門實務運作－透過實際職場體驗，提早融入企業文化。

※ 完善教育訓練－提供完整之職前訓練、實務課程、在位訓練。

※ 累積談判與通路管理經驗，產業知識與客群。

※表現優秀者實習結束並畢業（男待役畢）後，得優先任用取得正職資格，提前為未來布局。

※能參與各項專案實習、項目開發、公司尾牙等各項福利與活動。

※ 實習業績參照業務部門獎金制度計算方式，每筆開單都享有業績獎金的報酬。

 



四、實習公司介紹
龍創科技有限公司（LonTrend龍創科技）為維聚股份有限公司的關係企業亦為英商Tailored Solution International Co., Ltd的策略聯盟夥伴。事業專注於雲台，防護殼，燈具與支架等精緻壓鑄製品的設計、製造與推廣。

 

五、報名資格

1、 具備英文聽說讀寫溝通能力，擁有第二外語專長者優先考慮。

2、 對於國際貿易與經銷商管理之工作職位有興趣並有長期職涯規劃者。

 

六、實習工作說明


實習類別說明

類別

國外行銷業務部通路管理儲備幹部實習生（六個月，總時數需滿952小時）
實習時間

ü 寒暑假為週一至之五 上午8點至下午5點。（需請假可提前一週上系統申請）

ü 就學期間採排班制，每週實習時間需滿15 ~ 20小時

ü 實習總時數需滿952小時

＊＊　實習時間可依據學生課餘時間調整。除了寒暑假以外可依照學生的時間調整上班時段。

工作內容

ü 大數據資料分析

ü 貿易行銷平台統整與編輯

ü 客戶資料確認

ü 智慧開發與市場拓展

ü 經銷商與管理

ü 客戶關係聯繫

ü 專案管理

ü 行銷文件設計與提案

ü 市場分析

ü 競爭者產品資訊匯整與分析

ü 專業銷售文件排版與製作

ü 參展籌備事宜

福利

ü 實習開始的176小時為實習培訓階段，為無薪實習，提供7200元/月之獎勵金。

ü 實習時間滿176小時之後調整為時薪制度，採排班制，一小時160元。

ü 保險：學生身分培訓期間無勞健保，提供團體意外保險。

ü 實習生能參與業務團隊聚餐，尾牙。

ü 實習生納入業務團隊管理，實習表現優異者有開單獎金與年終獎金。

ü 針對住家與就學地點都在外縣市的短/長期實習生第一個月有提供除了實習津貼外的租屋補助（2000元/月），只要實習學生實習時數全勤就能請直屬主管代為請領 。

工作時間

ü 寒暑假：每週一至週五08:00 ~ 17:00（中午休息時間：12:30 ~ 13:30 ; 週休二日，國定假日休，彈性放假不補班）

ü 非寒暑假：排班制（以小時為基準）期望能至少滿足每週至少15 ~ 20小時的出席時數。若課程真無法配合可與直屬主管討論後再做彈性安排。

特別說明

ü 接受實習的學生皆需簽合約，主管部門會依據合約總時數規劃對應的學生在學培育內容，無預警提前解約公司將保留法律追訴權。

ü 如出勤狀況不佳、工作表現不良（公司內部考評分數未及格者），公司有權不發予實習證明或是終止實習合約。

*龍創科技有限公司對應職等，第一職等共分7職距 （1-1 ~ 1-7），共計952小時。實習生在學身分若就職總時數滿952小時通過考核即為正式員工。

 

七、申請流程

※ 即日起請您先到龍創網頁https://www.lontrend.com/tw/about-lontrend/career下載龍創制式履歷，填妥後請將您的履歷、自傳（中英文）與其他相關文件寄到hr@lontrend.com參與第一階段書面審核。待履歷審核過，將通知進行第二階段筆試與面試 。

聯絡窗口：人力資源課－李小姐（02-2902-0082#601）

※ 本計畫接受教授推薦函。

 

八、實習地點

新北市三重區興德路123-7號11樓（贏翼廠辦大樓內）近捷運先嗇宮站或三重站

 
LonTrend Internship Program for Business Development Representative

1. The origin of the plan

Since 2014, LonTrend has begun to carry out the internship program for the cultivation of talents in international business marketing, providing students from colleges and universities at home and abroad with an internship opportunity to connect with the corporate workplace and plan in advance for their future. This year (2021), in response to business and operation expansion needs, this program had been upgraded to be an international channel management talents elite cultivation internship program. The development of this internship program has achieved remarkable results. At present, many university students, such as Fu Jen Catholic University, National Tsing Hua University, National Taiwan University of Science and Technology, and Wenzao Foreign Language Institute, have participated in and accepted assignments. After graduation, students who are aspiring to develop in the field of international trade import and export management or channel management are invited to participate in the grand event.

2. Program advantages

This program provides students with excellent foreign language proficiency and interested in international trade and channel management the benefits to accumulate their second expertise, in addition to their foreign language expertise or undergraduate department expertise. The internship members will follow the program content during their studies to gradually cultivate big data management sense and broaden their vision. The task content will be gradually deepened and broadened according to the internship time and the adaptation status of the interns. The students who completed the internship will be competent in managing workable international business marketing skill, if they successfully pass the assessment and transfer a full-time position after the internship, their working years will start from the day of the internship. This program fully provides students who are interested in international trade and channel management, a great opportunity to accumulate their own abilities and soft power while working during the school period, and plan for their future in advance.

3. Project features

※Departmental practical operation – learning through actual workplace experience, it allows interns to get early integration into the corporate culture and accumulate experiences and client opportunities to form.

※Perfect education and training – LonTrend provides complete pre-employment training, practical courses, and on-site training.

※After the completion of the internship and graduation (for males on standby), those with outstanding performance may be given priority appointments to obtain full-time qualifications and plan for the future in advance.

※Work in fun – interns have the opportunity to participate in various project internships, company end-year meals and other benefits and activities.

※The internship performance refers to the calculation method of the bonus system of the sales department, and each bill is entitled to the performance bonus.

4. Company introduction

LonTrend Corporation is an affiliate of Valorx Co. and a strategic alliance partner of British-based Tailored Solution International Co., Ltd. The business focuses on the design, manufacture and promotion of exquisite die-cast products such as pan-tilt units, protective enclosures, IR illuminators and mounting brackets.

 

5. Qualifications

1、 International students who lives in Taiwan for short term but will be back to their countries after graduation.

2、 International students who are excellent in English and good communication skill. Second or third languages are plus. 

3、 Program reserved for those international students who are interested in international trade and channel management positions and have long-term career planners.

 

6. Internship description

 

Internship category

Category

Overseas Marketing Department , Pre-employment training intern (six months, total 952 hours)

Internship period

ü Winter and summer vacations are from Monday to Friday, 8 am to 5 pm. (If you need leave, you can apply on the system one week in advance).

ü During the school period, a shift system is adopted, and the weekly internship time needs to be 15 to 20 hours.

ü The total number of internship hours must be at least 952 hours.

ü The program can be adjusted according to students' spare time. Except winter and summer vacations, working hours can be adjusted according to the student's time.

Job description

ü Big data analysis

ü Integration of trade marketing platform

ü Customer information confirmation

ü Smart development and market expansion

ü Channel management

ü Market analysis

ü Customer relations contact

ü Project management

ü Marketing document design and proposal

ü Competitor product information collection and analysis

ü Professional sales document layout and production

ü Exhibition preparation matters

Welfare

ü 176 hours from the beginning of the internship is the internship training stage (No salary). For unpaid internships, an incentive of 7200 NTD/month is provided.

ü After 176 hours of internship (after the 1-2 interval), it will be changed to an hourly salary system, using a shift system, 160 NTD/hr.

ü Insurance: There is no labor and health insurance during the student's identity training and group accident insurance is provided.

ü Interns can participate in business team dinners and end year dinner.

ü The interns are included in the management of sales team, and those who perform well in the internship will have billing bonuses and year-end bonuses.

ü Short-term/long-term interns who live in other counties and cities are provided with rental subsidies (2000 NTD/month) in addition to the internship allowance for the first month. As long as the intern students are fully attending the internship, they can ask the direct supervisor to apply it on their behalf.

Working hours

ü Winter and summer vacations: Monday to Friday 08:00 to 17:00 (noon break: 12:30 to 13:30; two days off every week, national holidays are off, flexible holidays are not compensated.)

ü Non-winter and summer vacations: scheduling system (based on hours) It is expected to meet at least 15 to 20 hours of attendance per week. If the course really cannot cooperate, you can discuss with your direct supervisor before making flexible arrangements.

Special note

1. Students who accept internships are required to sign a contract. The competent department will plan the corresponding student training content based on the total contract hours. The company will retain the right of legal prosecution if the contract is terminated without warning.

2. In the event of poor attendance and poor work performance (for those who fail the company’s internal examination scores), the company reserves the right not to issue an internship certificate or terminate the internship contract.

* LonTrend Corporation HR position level: the first level is divided into 7 positions (1-1 to 1-7), a total of 952 hours. Internships who have passed the assessment for a total of 952 hours in school status are regarded as a full time employees.

7. Application process

※From now on, please access to webpage https://www.lontrend.com/en/about-lontrend/career to download the LonTrend resume. After filling in, please send your resume and autobiography (Chinese and English) to hr@lontrend.com. After the resume is reviewed, the invitation will be notified for written examination and interview.

Contact window: Human Resources Division-Miss Li (02-2902-0082#601)

※This program accepts recommendation letters from professors.

8. Internship location

11F., No. 123-7, Xingde Rd., Sanchong Dist., New Taipei City 241, Taiwan (R.O.C.) (in the Yingyi Factory Office Building) near MRT Xianse Temple Station or Sanchong Station
